
 

 

 

     

 

Αθήνα, 29 Μαΐου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Συγχώνευση κέντρου μαστού νοσοκομείου «Έλενα Βενιζέλου» 

με «Αλεξάνδρα»  

 

 

Σύμφωνα με τους εργαζόμενους στο Κέντρο Μαστού του νοσοκομείου 

«Έλενα Βενιζέλου», το συγκεκριμένο κέντρο παύει να λειτουργεί αυτόνομα και 

αναφέρουν πως, «η συγχώνευσή του με τον χειρουργικό τομέα δυσχεραίνει 

την εξυπηρέτηση των γυναικών που κατ' έτος ξεπερνάνε τις 40.000 και 

μειώνει τα χειρουργικά τραπέζια με αποτέλεσμα να μεγαλώνουν οι λίστες 

αναμονής για χειρουργεία». 

Ήδη στις κινητοποιήσεις του Φεβρουαρίου 2020 το Σωματείο 

Εργαζομένων του νοσοκομείου «Έλενα Βενιζέλου» ζητούσαν την αυτόνομη 

επαναλειτουργία του Κέντρου και όχι την ενσωμάτωσή του στο νοσοκομείο 

«Αλεξάνδρα», ενώ έκαναν λόγο και για έλλειψη υγειονομικού υλικού και 

ζητούσαν βελτίωση της κτιριακής υποδομής και την ανάκληση των 

μετακινήσεων του προσωπικού.  

Δεδομένων των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Πόσοι γιατροί και νοσηλευτές απασχολούνται στο Κέντρο Μαστού του 

νοσοκομείου «Έλενα Βενιζέλος»; 

2. Η ενοποίηση του Κέντρου Μαστού του «Έλενα Βενιζέλος» με το 

νοσοκομείο «Αλεξάνδρας» συνεπάγεται ότι θα μειωθούν οι θέσεις 

εργασίας στο Κέντρο; 
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3. Υπάρχει πρόβλεψη για ανάκληση των μετακινήσεων του προσωπικού, 

όπως ζητούσαν οι εργαζόμενοι από το Φεβρουάριο;  

4. Πόσες γυναίκες εξυπηρετεί ετησίως το Κέντρο Μαστού του «Έλενα 

Βενιζέλος»; 

5. Με την ενοποίηση του Κέντρου Μαστού στο νοσοκομείο «Αλεξάνδρα» 

θα υπάρχει η δυνατότητα εξυπηρέτησης του ίδιου αριθμού γυναικών; 

6. Ποια η εξέλιξη των αιτημάτων των εργαζομένων αναφορικά με τη 

βελτίωση της κτιριακής υποδομής των δύο νοσοκομείων; 

7. Υπάρχει κάποια εξέλιξη αναφορικά με την προμήθεια υγειονομικού 

υλικού στα δύο νοσοκομεία; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




